
1

Møteprotokoll nr. 4/2016

Utvalg: Formannskapet
Møtested: Tinbua, Rådhuset
Dato: 15.03.2016
Tid: 12:10 – 17:10

Faste medlemmer som møtte:

Navn Funksjon Representerer
Ogne Undertun Ordfører AP
Hans Eide Varaordfører SP
Sissel Eide Fremstad Medlem AP
Mette Mari Leseth-Holm Medlem SV
Walter Braa Medlem FRP
Einar Aaland Medlem H

Faste medlemmer som ikke møtte:

Navn Funksjon Representerer
Anne Torill Rødsjø MEDL AP

Varamedlemmer som møtte:

Navn Møtte for Representerer
Lene Kotte Anne Torill Rødsjø AP

Fra administrasjonen møtte:

Navn Stilling
Emil Raaen rådmann
Kjetil By Rise kommunalsjef
Ådne Røkkum kultursjef
Geir Aune økonomisjef
Bente Kristiansen personalsjef
Solfrid Lund møtesekretær

Merknad:
 Ingen merknad til innkalling og sakliste.
 Møtet startet kl. 1210 etter avslutning legatstyremøte.
 Per Odd Solberg tiltrådte formannskapsmøtet som valgnemnd i sakene 11-13, som ble 

behandlet som valgnemndssaker 1-3/2016.
 Sak 17 og 18 ble behandlet etter sak 15.
 Einar Aaland ble permittert kl. 1620 før behandling av sak 16.
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Saksnr Innhold Lukket

Referatsaker:

RS 16/13 Svar startlån X

RS 16/14 Svar på prioritetsvikelse X

RS 16/15 Forespørsel om prioritetsvikelse X

RS 16/16 Godkjenning av ny stedfortreder ved Dellis 
Restaurant

Saker til behandling:

PS 16/11 Suppleringsvalg - eldrerådet

PS 16/12 Valg av representant til styret i Sava AS

PS 16/13 Valg av skjønnsmenn for perioden 01.01.17 -
31.12.20

PS 16/14 Årsrapport 2015 kontroll salgs- og 
skjenkebevillinger

PS 16/15 Saldering 1 - 2016

PS 16/16 Tildeling av kulturmidler 2016

PS 16/17 Konstituering kommunalsjef for helse X

PS 16/18 Vurdering av lovlighet ************ X

PS 16/19 Forhandlinger sammenslåing Bjugn og Ørland 
kommuner

Info/orientering:
 Det ble informert fra forhandlingsmøte med Ørland 15.03.16.
 Ordfører orienterte om utviklingen på Valsneset, og formannskapet ga ordfører fullmakt til å 

følge opp forholdene.
 Kultursjef orienterte om leieforhold ved internatbygg.

Spørsmål:
 Svar på spørsmål fra Mette Mari Leseth Holm om avvik ble gjennomgått, og svaret 

vedlegges protokollen.
 Svar på spørsmål fra Einar Aaland om status skole ble utsatt til neste møte.
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PS 16/11 Suppleringsvalg - eldrerådet

Rådmannens innstilling:
1. Pkt. 2 i lokale retningslinjer for eldreråd endres til:

Rådet skal ha 5 medlemmer, valgt av kommunestyret, herav 3 fra kommunens 
pensjonistforening(er) såfremt den/de er i funksjon.  Et av medlemmene skal velges fra 
formannskapet.

2. Følgende velges som medlemmer / varamedlemmer i eldrerådet for perioden 2015-2019 i 
tillegg til de som allerede er valgt:
Medlemmer: Varamedlemmer:

Saksprotokoll i Formannskapet - 15.03.2016

Sak 1/2016 i valgnemnda:

Enstemmig vedtak:
1. Pkt. 2 i lokale retningslinjer for eldreråd endres til:

Rådet skal ha 5 medlemmer, valgt av kommunestyret, herav 3 fra kommunens 
pensjonistforening(er) såfremt den/de er i funksjon.  Et av medlemmene skal velges fra 
formannskapet.

2. Endelig personalvalg fremmes i kommunestyret.

PS 16/12 Valg av representant til styret i Sava AS

Rådmannens innstilling:
Saken legges fram uten innstilling.

Saksprotokoll i Formannskapet - 15.03.2016

Sak 2/2016 i valgnemnda:

Enstemmig vedtak:
Endelig personalvalg fremmes i kommunestyret.

PS 16/13 Valg av skjønnsmenn for perioden 01.01.17 - 31.12.20

Rådmannens innstilling:
Saken legges fram uten innstilling.

Saksprotokoll i Formannskapet - 15.03.2016

Sak 3/2016 i valgnemnda:

Enstemmig vedtatt:
Endelig personalvalg fremmes i kommunestyret.
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PS 16/14 Årsrapport 2015 kontroll salgs- og skjenkebevillinger

Rådmannens innstilling:
Rapport 2015 for kontroll av salgs- og skjenkebevillinger dat. 13.01.16 tas til etterretning.

Saksprotokoll i Kontrollutvalget for salgs- og skjenkebevillinger - 17.02.2016

Behandling:
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt.

Endelig vedtak:
Rapport 2015 for kontroll av salgs- og skjenkebevillinger dat. 13.01.16 tas til etterretning.

Saksprotokoll i Formannskapet - 15.03.2016

Behandling:
Forslaget fra kontrollutvalget for salgs- og skjenkebevillinger ble enstemmig vedtatt.

Endelig vedtak:
Rapport 2015 for kontroll av salgs- og skjenkebevillinger dat. 13.01.16 tas til etterretning.

PS 16/15 Saldering 1 - 2016

Rådmannens innstilling:
Legges fram i møtet

Saksprotokoll i Formannskapet - 15.03.2016

Behandling:
Forslag til innstilling legges fram i kommunestyremøtet.

PS 16/16 Tildeling av kulturmidler 2016

Rådmannens innstilling:
Bjugn formannskapet vedtar forslag til fordeling av kulturmidler slik det framgår av 
saksframlegget.

Saksprotokoll i Formannskapet - 15.03.2016

Behandling:

Einar Aaland ble permittert før behandling av denne saken.
Hans Eide fratrådte som inhabil ved behandling av denne saken.

Rådmannens forslag ble enstemmig vedtatt.

Endelig vedtak:
Bjugn formannskapet vedtar forslag til fordeling av kulturmidler slik det framgår av 
saksframlegget.
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PS 16/17 Konstituering kommunalsjef for helse

Rådmannens innstilling:
Formannskapet konstituerer Bente Kristiansen midlertidig som kommunalsjef fra og med 1.april 
d.å. til ansettelse av ny sjef for helsefeltet.

Saksprotokoll i Formannskapet - 15.03.2016 

Behandling:
Rådmannens forslag ble enstemmig vedtatt.

Endelig vedtak:
Formannskapet konstituerer Bente Kristiansen midlertidig som kommunalsjef fra og med 1.april 
d.å. til ansettelse av ny sjef for helsefeltet.

PS 16/18 Vurdering av lovlighet ***** ***** ***** ***** *****

Uoff.

PS 16/19 Forhandlinger sammenslåing Bjugn og Ørland kommuner

Rådmannens innstilling:
1. Kommunestyret vedtar at det skal forhandles med Ørland kommune med sikte på å oppnå en 

avtale som kan danne grunnlag for en beslutning om sammenslåing av kommunene innen 1 
juli 2016.

2. Det oppnevnes et forhandlingsutvalg bestående av ordfører, varaordfører, opposisjonsleder, 
rådmann og en representant for tillitsvalgte.

3. Til grunn for forhandlingene ligger føringene i pkt. 8 i fellesuttalelsen og rådmennenes 
skisse til fordeling av funksjoner i en ny kommune.

4. Innbyggerne skal høres om forhandlingsresultatet gjennom en rådgivende 
folkeavstemning/innbyggerundersøkelse.

Saksprotokoll i Formannskapet - 15.03.2016

Behandling:

Rådmannens forslag ble enstemmig vedtatt med tillegg om at ungdomsrådets leder deltar i 
forhandlingsutvalget.

Endelig vedtak:
1. Kommunestyret vedtar at det skal forhandles med Ørland kommune med sikte på å oppnå en 

avtale som kan danne grunnlag for en beslutning om sammenslåing av kommunene innen 1 
juli 2016.

2. Det oppnevnes et forhandlingsutvalg bestående av ordfører, varaordfører, opposisjonsleder, 
rådmann, leder ungdomsråd og en representant for tillitsvalgte.

3. Til grunn for forhandlingene ligger føringene i pkt. 8 i fellesuttalelsen og rådmennenes 
skisse til fordeling av funksjoner i en ny kommune.

4. Innbyggerne skal høres om forhandlingsresultatet gjennom en rådgivende 
folkeavstemning/innbyggerundersøkelse.
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2015/3250- 95       

Spørsmål fra Mette Mari Leseth (SV) 9.mars 2016

Jeg lurer på om avvikssystemet er oppe og går ved Botngård skole, har fått tilbakemeldinger 
om at det ikke er det?

Botngård skole bruker i likhet med resten av kommunen programmet «Risk Manager» for å 
håndtere innmeldte avvik i forhold til lovverk mm. I tillegg brukes «Famacweb» for meldinger 
om avvik i forhold til bygg/anlegg og drift av disse. 
«Risk Manager» er i bruk også på Botngård skole og de aller fleste ansatte har fått opplæring i 
programmet. For ansatte som ikke har tilgang til datamaskin kan avvik også leveres i 
papirformat til nærmeste leder. En utfordring rådmannen er informert om er at enkelte ansatte 
til tider opplever at det ikke er tid til å levere avviksmeldinger, da spesielt i forbindelse med 
hendelser med enkeltelever.  
For tiden er programmet i ferd med å oppdateres, noe som har tatt mer tid enn beregnet blant 
annet på grunn av mange deltakerkommuner. På grunn av dette er det områder i kommunen 
der det digitale avvikssystemet ikke har fungert. Avvik kan uansett leveres på papir. 

Hva gjør man med de avvik som meldes inn? Vet det er mengder av avvik fra helsesøster

Avvik som meldes inn genererer et krav om lukking. Lukkingen skal som regel gjøres av 
nærmeste leder. En lukking skjer ved at årsaken til avviket vurderes og tiltak settes inn for å 
forhindre at avviket gjentar seg. 

Fra helsesøster ved skolene meldes det om at elever etter en kort avklaring av akutte behov 
avvises på grunn av tidsmangel. Dette vurderes likevel ikke som «mengder av avvik», men det 
er uheldig at dette skjer. 

Som skoleeier så bør kommunestyret få oversikt over alle avvik som meldes inn?
Hva tenker vi om dette fremover? Hva kan vi gjøre?

Det må til enhver tid være en debatt om hvor mye informasjon kommunestyret som skoleeier 
må ha for å ivareta sin skoleeierrolle. Opplæringsloven krever at kommunestyret informeres 
gjennom en årlig tilstandsrapport der innsats, resultater og andre forhold behandles. 
Avvik i forbindelse med skoledriften er sammensatt og det kan være vanskelig å holde 
kommunestyret orientert på en fornuftig måte. 
Rådmannen informerer, og vil informere kommunestyret hvis det er spesielle hendelser eller 
forhold kommunestyret bør informeres om. 
Utover dette skal de vanlige rapporteringssystemene med tertialrapportering, årsmelding og 
kvalitetsmelding være tilstrekkelig informasjon til skoleeier. 


